

《单词百科:marketer是什么意思?marketer怎么发音?marketer的解释和用法》

英语单词marketer是什么意思?marketer怎么读?marketer怎么发音?简答网为您整理了marketer的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



marketer怎么读

marketer的读音:['m :k t (r)]

marketer的意思

1、n.市场商人;市场营销人员;在市场中买卖的人;

marketer的近义词

1、consumer n.消费者;顾客, 客户;

2、customer n.顾客;家伙;

3、seller n.卖者，卖方;销售者，销售商;销售物;

4、trafficker n.商人;贩子;从事违法勾当者;

5、vender n.卖主，售卖者;

marketer的双语例句

1、Huntsman is a global manufacturer and marketer of differentiated and commodity chemicals.

亨斯迈是精细化学品及通用化学品的全球制造商及营销商.

2、We are a major grower, producer and marketer of tropical commodities.

我们是一家热带商品的主要种植者、生产商以及营销商.

3、Grote Industries a leading manufacturer and marketer of vehicle lighting and safety systems.

格罗特是车灯安全系统制造行业中的开创者.

4、Blogging makes you a better marketer because it teaches you humility in your writing.

写博客能让你成为更好的营销人,因为在写作中你会懂得谦虚.

5、The activities of the international marketing researcher are frequently broader than those of the domestic marketer.

国际营销研究员的能动性比那些国内营销的经常更大.

6、I highly recommend every marketer listen to what It'says and observe how it performs.

在此,我强烈建议每一位营销人士都认真听一下腾讯智慧是说什么的,并观察它是如何做到了的.

7、I said, quoted as saying that Google and Yahoo advertising the co-marketer is a bad thing.

媒体援引我说的话称,谷歌与雅虎广告合作对营销商来说是一件坏事.

8、Most consumers will doubt anything a marketer says to them.

大多数消费者都会怀疑销售人员对自己的每一句话.

9、 Thus, the marketer's challenge isn't simply to turn prospects into customers.

因此, 销售人员的挑战不只是要把潜在顾客变成真正的顾客,还要把顾客变成斗士.

10、 Our client is a world leading orthopedic medical device designer, manufacturer, & marketer.

我们的客户是世界领先的整形医疗设备的设计者, 制造者 和 经销商.

11、 Practically as interesting – and much more practical, if you're a marketer.

几乎一样的有趣——但实用得多, 假如你是营销人员的话.

12、 A toothpaste marketer, for example, might decide to use television and magazines.

牙膏的营销者或许决定使用电视和杂志作宣传媒体.

13、 Perhaps most important to the marketer is the captive nature of the audience.

或许最重要对去市场的人是观众的俘虏本质.

14、 Colleges will have to make public any agreements with credit card marketer and marketers.

学校也要与信用卡市场商达成协议.

15、 Avon Products, Inc. is a global manufacturer and marketer of beauty and related products.

雅芳产品公司是美容及相关产品的全球生产和销售商.

以上是简答网为您整理的marketer怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于marketer的用法

、marketer的释义、marketer的相关

详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/marketer>